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提示
本资料中列出的所有产品，其参数和建议是我们在实验室的测试结果及经验总结，不得被视为对产品特性的保证。由于每一个用的实际应用情况并不在我们的认知、控制及责任范围内，我们对这些信息并不承担任何义务。我们
保证我们的产品符合并遵守我们销售条款中承诺的高品质、无瑕疵的要求。我们建议用户通过自行试验来论证其希望选用的产品是否完全符合预期。因用户未遵照指定的操作方法使用产品而造成损失的情况，用户将独自承担全
部责任。
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电气原件清洁剂

清洁电子元件和机械部件

WEICON 电子元件清洁剂是一款能快速有效地为各种脏污或腐蚀的
触点进行清洁与去脂的特殊清洁剂。

电子元件清洁剂专为电子元件及机械零件的清洁而研发。其配方特
殊，含高纯度溶剂，能清除氧化层/硫化层、燃烧残留物和树脂或
煤烟污垢。它能减小电压损失，提高导电性，清除可能会引起跟踪
电流的污垢。

该产品可用于电子元件及机械零件，如电子机器、测量仪器、工
具、天平、开关和传感器或电子连接件、接触件、继电器和配电盘
等。

技术参数

气味 溶剂

特色 高纯度溶剂混合物

保存期限 24 个月

颜色 无色

不含AOX 是

ISSA 编码 53.402.22

IMPA 编码 450808

操作
使用前请务必切断电源，等待数分钟直至电器内的电压完全消除为
止。将该产品置于距物体表面约25至30厘米处进行充分喷洒。该产
品挥发极快，不留残余。配合使用刷子或拭布可提高清洁效果。待
喷剂内的推进剂及有效成分均完全挥发后，方可重新启动设备。

储藏
容器带压。避免阳光直射。储存温度不可超过+50°C。

安全与健康
使用WEICON产品时，需注意产品的物理性、安全性、毒理性、生
态性的详细参数以及我们EG材料安全数据表
（www.weicon.com）的具体信息。

包装
11210400-47 电气原件清洁剂 400 ml
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Note
The specifications and recommendations given in this technical data sheet must not be seen as guaranteed product characteristics. They are based on our laboratory tests and on practical experience. Since individual application
conditions are beyond our knowledge, control and responsibility, this information is provided without any obligation. We do guarantee the continuously high quality of our products. However, own adequate laboratory and practical
tests to find out if the product in question meets the requested properties are recommended. A claim cannot be derived from them. The user bears the only responsibility for non-appropriate or other than specified applications.
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Electro Contact Cleaner

cleans and degreases electronic or mechanical components

WEICON Electro Contact Cleaner is a special cleaner for the fast
and effective cleaning and degreasing of all kinds of soiled or
corroded contacts.

Electro Contact Cleaner was specially developed for the cleaning of
electronical and mechanical components. The special formula with
high-purity solvents removes oxide/sulphide layers, combustion
residues and resinous or sooty soiling.

WEICON Electro Contact Cleaner reduces voltage loss and
increases electric conductivity. Contamination that can cause
tracking current is removed. It can be used on electro-technical or
mechanical components such as electrical machines, measuring
instruments, tools, balances, switches and sensors or electrical
connections, contacts, relays and switchboards.

Technical Data

Odour solvent

Features high-purity solvents

Silicone free yes

Storage stability 24 months

Colour colourless

AOX-free* Yes

ISSA-Code 53.402.22

IMPA-Code 450808

Processing
Before applying Electro Contact Cleaner, disconnect electric
devices from the power line and wait for some minutes until there
is no more electric tension inside the machine. Spray a sufficient
quantity onto the parts to be cleaned from a distance of 25-30
cm. Electro Contact Cleaner evaporates very quickly and does
not leave any residues. Wiping or brushing supports the cleaning
effect. Devices should be switched on only when both propellant
and active substance have evaporated completely.

Storage
Pressurized container: protect from sunlight and do not expose to
temperatures exceeding +50°C.

Safety and health
When using WEICON products, the physical, safety technical,
toxicological and ecological data and regulations in our EC safety
data sheets (www.weicon.com) must be observed.

Available sizes:
11210400 Electro Contact Cleaner 400 ml


